
Sprawozdanie 

z działalności Rady Osiedla „Młodych” za 2022 rok. 

 

 Rada Osiedla „Młodych” jako organ Spółdzielni działa w oparciu 

o § 23 ust. 1 pkt. 4 i § 54 – 57 Statutu Spółdzielni oraz obowiązujący Regulamin 

Rad Osiedli Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej 

w Legionowie. 

 W okresie sprawozdawczym, Uchwałą nr 30/2022 Walnego Zgromadzenia 

Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej 

w Legionowie z dnia 28 września 2022 roku na kadencję 2022/2025 zostały 

wybrane poniższe osoby, które na posiedzeniu Rady Osiedla „Młodych” w dniu 

05 października 2022 roku ukonstytuowały skład Rady Osiedla następująco: 

 Przewodniczący –               Ewa Skonieczna 

 Z – ca przewodniczącego – Irena Bandurska 

 Sekretarz –                          Grażyna Mikulska.      

 W 2022 roku Rada Osiedla „Młodych” odbyła 12 posiedzeń, na których 

były omawiane najważniejsze sprawy i problemy społeczności naszego osiedla: 

 omówiono oraz zatwierdzono plan remontów na 2022 rok, 

 poruszano problem podrzucania śmieci i gabarytów do altanek 

śmietnikowych naszego osiedla oraz możliwości ograniczenia tego 

procederu, 

• poruszano sprawę pomocy dla Obywateli Ukrainy, którzy przybyli do Nas 

z powodu wojny oraz instytucji i organizacji, które pomocą się zajmują 

na terenie Miasta Legionowo, 

 wskazano na problem z bezpieczeństwem na ulicy Olszankowej, gdzie 

zostały uszkodzone progi zwalniające oraz potrzebą ich odbudowania, 

 poruszano sprawę sprzątania po psach i możliwościach przypominania 

o tym obowiązku spoczywającym na właścicielach czworonogów, 

• w okresie letnim powrócił temat gromadzenia się młodzieży na słowni 

plenerowej, placu zabaw, boisku oraz w parku i spożywanie alkoholu, 

w sprawie bezpieczeństwa zwrócono się do Straży Miejskiej 

o patrolowanie Naszego Osiedla pod tym kontem, 

 zwróciliśmy się do KZB Legionowo o wykonanie podwyższenia piłko 

chwytów na boisku przy ulicy Suwalnej, 

• opiniowaliśmy prośbę inwestora budynku przy ulicy Grzybowej 

w sprawie korzystania mieszkańców nowo budowanego bloku z furtki 

na teren osiedla, 

 Rada Osiedla spotkała się z Komendantem Straży Miejskiej 

w Legionowie Panem Adamem Nadworskim w sprawie bezpieczeństwa na 

Osiedlu jak również na terenie miasta, 

 członkowie Rady Osiedla brali udział w zbiórce żywności w ramach 

Legionowskiej Świątecznej Zbiórki Żywności w dniach 9-10 grudnia, 



• rozdano 10 osobom najbardziej potrzebującym z Naszego Osiedla paczki 

świąteczne. 

 Dziękuję członkom Rady Osiedla za 100 % frekwencję na posiedzeniach 

i owocną pracę na rzecz społeczności osiedla. Zaś Panu Marcinowi Toporowicz, 

administratorowi osiedla za merytoryczne wsparcie w tych działaniach.       

 

                                                                                                Z poważaniem 

 

 

                                                                                               Ewa Skonieczna 

                                                                                                Przewodnicząca 

                                                                                        Rady Osiedla „Młodych” 

 


